



BCM bank
澳門商業銀行

澳門商業銀行 分行網絡回復正常運作通知

由 2021 年 10 月 8 日起本行以下分行網點將回復正常運作：

- 賣草地分行
- 沙梨頭分行

本行將繼續響應政府呼籲採取適當防護措施，以保障客戶及員工的健康利益，同時密切關注疫情之最新情況及作出適當安排，敬請客戶留意銀行發出的最新通知。

如有查詢，可於辦公時間內致電「商業理財通」電話 8796 8888。

澳門商業銀行 謹啟
2021 年 10 月 7 日

Notice of BCM Branches Services Resumption

Please be informed that the following BCM branches will resume to normal operation with effect from 8 October 2021:

- Palha Branch
- Patane Branch

The Bank will continue to act in concert with the Macau SAR Government to take measures to protect the well-being of our customers and staff. In the meantime, the Bank will closely monitor the situation and make appropriate arrangements in a timely manner. Please always refer to our latest notices for updated information.

For enquiry, please feel free to call TeleBCM at 8796 8888 during office hour.

Banco Comercial de Macau
2021-10-07